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Jaarverslag subgroep Avifauna 1979

We hopen dat we in 1980 nog enige nieuwe vakken kunnen laten tellen.

Het waarnemingenarchief \;erd weer bijgehouden op de werk-/kontaktavonden.

Luuk Lodenstein werd bereid gevonden de gegevens van de waarnemingskaarten

te verwerken in de S0V0N vakken. Na vele jaren van trouwe dienst gaf Aart

Bode te kennen om zijn rubriek in de Korhaan aan een ander te willen over-

dragen, Met ingang van het nieuwe jaar zal Jos de Jonge deze rubriek ver-

zorgen. Aart, natuurlijk bedankt!!

In het verslag van de sekretaris werd al melding gemaakt dat Lenie Reddlngius

de bibliotheek gaat beheren, De plannen om de waarnemingen per gebied te

gaan opbergen zijn in een verder stadium en dit zal ongetwijfeld in 1980 wor-

den opgezet.

In maart en oktober werden vergaderingen bijgewoond alwaar de VWG-en uit ge-

heel Noord-Holland bijeenkomen en gezamenlijke plannen uttwerken.

Op 23 januari en 25 september kwamen de leden van de subgroep in vergadering

bijeen.

Aan tellingen en inventarisaties werd het volgende gedaan::

De Waterhoentelling op 13/14- januari (verslag verschijnt met de telling van

1980, dit om effekt strenge winter te kunnen vergelijken).

Op dezelfde datum en op 17/18 maart werden de internationale waterwildtel-

lingen gehouden.
De steltlopertelllngen werden gehouden op 31/3 en l/4 en op 24/25-11.

Op 22 april werden door de kursisten Knobbelzwanen geteld, evenals op 24-/11.
Van de meeste tellingen is reeds een verslag in de Korhaan verschenen.

Verder werd weer meegewerkt aan de maandelijkse watervogeltellingen in de

randmeren van de Hollandse Brug tot de brug bij N;i jkerk. In februari werd

weer een stootvogeltelling gehouden. Op 8/9 december werd een nationale

stootvogeltelling gehouden.

In het voorjaar en in de zomer werd door individuele leden de Horn en Kuyer

polder in Nederhorst den Berg op broedvogels geïnventariseerd. Een vorslag

verschijnt in een van do komende Korhanen. Ook het verslag van de Dorssewaard

is thans gereed en verschijnt vermoedelijk in de eerstkomende (of deze) Korhaan.

In mei werd de vervolgkursus voor leden weer hervat. Dit hield o.a. in een

inventarisatie van broedvogels van het Naarderbos. Door diverse leden werd

geteld en het verslag is inmiddels gereed.

In juli, augustus en september werden de Hulszwaluwen weer geteld. De resul-

taten lagen iets beneden die van vorig jaar. Ook dit verslag is nagenoeg

gereed (in Kh, 13(3) verscheen het verslag van 1978).

In mei verscheen het RIN rapport over de Korhoenders. Hierover reeds kontakt

gehad met het GNR, We zijn zeer benieuw welke stappen (en wanneer...) het

GNR zal nemen,
In november werd een start gemaakt met het wintertuin onderzoek.

We zijn zeer beniewd naar de deelname en de resultaten.

Op 8 december werd de kontaktvergadering van de KNNV bijgewoond.

Regelmatig verscheen in de Korhaan een artikel met interessante terugmeldingen
uit ons werkgebied (van de Gooise ringers).
Dit was het weer, een hele waslijst. Ik hoop eist ik niets ben vergeten, maar

mocht dat zo zijn dan zegt u het maar op de algemene vergaderingen. Dank aan

alle tellers, verslaggevers en alle anderen voor hun inzet.

Adri Vermeule subgroep Avifauna

De subgroep heeft weer een druk jaar achter de rug. We beschikken nu over

een behoorlijke groep aktieve vogelaars zodat het niet allemaal op de rug

van een of twee personen neerkomt. De indeling van ons werkgebied werd vol-

tooid en er worden kaartjes van alle gebiedjes gemaakt.

Door het opzetten van een nieuw SOVON projekt werden wij "gedwongen" hieraan

onze medewerking te geven. Een vijftal vakken werd maandelijks geteld.


